
                                        Zápis
 z 12. veřejného zasedání zastupitelstva obce Lejšovka č. 5/2024
Datum, čas a místo konání:
20.06.2024 od 19:00 h. na Obecním úřadě Lejšovka
Přítomní:
Jan Šlesingr, Ivo Kovačevity, Josef Fabián ml., Hana Haftová, Martin Jílek, Michal 
Reich

Program zasedání  :  
1. Zahájení
2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Rozpočtové opatření č.3/2024
4. Smlouva o přijetí dotace z Královéhradeckého kraje na stavbu chodníků
5. Výsledek výběrového řízení na technický dozor stavby a koordinátora
BOZP na rekonstrukci chodníků a příslušnou kanalizaci
6. Smlouva s vybranou firmou na TDS a koordinátora BOZP
7. Prodej části pozemku 132/3
8. Navýšení odměn předsedům výborů zastupitelstva obce
9. Diskuse
10.Závěr

1. Zahájení
Starosta obce přivítal všechny přítomné zastupitele a zahájil veřejné zasedání.
2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
Zapisovatelem byla navržena Hana Haftová a jako ověřovatelé Martin Jílek a Michal 
Reich.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0
Usnesení: schváleno
3. Rozpočtové opatření č.3/2024
Starosta obce seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č.3/2024.



Zastupitelstvo ho bere na vědomí. Rozpočtové opatření je zveřejněno na úřední 
desce a v elektronické podobě na webových stránkách obce a je možné do něj 
nahlédnout přímo na obecním úřadě Lejšovka v úředních hodinách.
4. Smlouva o přijetí dotace z Královéhradeckého kraje na stavbu chodníků
Zastupitelstvo Královohradeckého kraje na svém zasedání konaném dne 13.05.2024
odsouhlasilo poskytnutí neinvestiční dotace pro obec Lejšovka na realizaci projektu 
„Stavební úpravy chodníků podél silnice III/2995 Lejšovka“ ve výši 1.020.000, -Kč. 
Zastupitelé obce souhlasí s přijetím dotace od Královohradeckého kraje. A zároveň 
pověřují starostu obce k podpisu této smlouvy.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0
Usnesení: schváleno
5. Výsledek výběrového řízení na technický dozor stavby a koordinátora 
BOZP na rekonstrukci chodníků a příslušnou kanalizaci
Starostou obce bylo osloveno pět firem, kdy z toho tři firmy podaly nabídku, dvě 
firmy se nevyjádřily. První nabídka Ing. xxxxxxxxxxx - průměrné náklady měsíčně 
37.000, - Kč bez DPH, druhá nabídka Ing. xxxxxxxxxxx (Profesionálové) - průměrné 
náklady měsíčně 35.000, - Kč bez DPH, třetí nabídka Ing. xxxxxxxxxxx - průměrné 
měsíční náklady 46.600, -. Kč bez DPH. Na základě těchto nabídek bylo dne 
4.6.2024 na obecním úřadu Lejšovka výběrovou komisí ve složení starosta Jan 
Šlesingr, předseda finančního výboru Michal Reich, předseda kontrolního výboru 
Martin Jílek vybrána nabídka č.2 od Ing. xxxxxxxxxxx (Profesionálové) s nejnižší 
cenovou nabídkou a to 35.000,- Kč bez DPH. Výběrová komise tedy předkládá 
vybranou nabídku a zastupitelstvo jí schvaluje.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0
Usnesení: schváleno
6. Smlouva s vybranou firmou na TDS a koordinátora BOZP
Zastupitelé pověřují starostu k podpisu příkazní smlouvy mezi obcí Lejšovka a 
firmou Profesionálové, a.s.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0
Usnesení: schváleno
7. Prodej části pozemku 132/3
24.08.2023 byla podána žádost manželů xxxxxxxxxxxxxx o odkup části pozemku 
132/3 v celkové výměře 439 m².  Obec Lejšovka se rozhodla, že prodá jen část 
pozemku o výměře 229 m² navazujících k pozemku manželů Špatenkových a 210 
m² přilehlých k silnici si ponechá obec.  Pozemek je zatížen věcným břemenem vůči 
ČEZu. Prodejní cena 171.870, - Kč, která se skládá z ceny odhadu, z nákladů 
geometrického plánu, z nákladů na projektovou dokumentaci k územnímu 
rozhodnutí, z ceny za posudek, z ceny za vklad na katastr nemovitostí a z odměny 



za právní služby. Záměr uzavření této smlouvy byl zveřejněn zákonem předepsaným
způsobem od 6.2.2024 do 21.2.2024 pod číslem 1/2024. Zastupitelstvo schvaluje 
prodej pozemku dle výše uvedeného popisu
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0
Usnesení: schváleno
8. Navýšení odměn předsedům výborů zastupitelstva obce
Starosta obce navrhl, aby bylo předsedům výborům od července 2024 zvýšena 
zákonná odměna z dosavadních 2.500, - Kč na 3.085, - Kč. Jedná se o výbor finanční
(předseda Michal Reich), kontrolní (předseda Martin Jílek) a kulturní (předseda Hana 
Haftová).
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdržel se 2 (Michal Reich, Hana Haftová)
Usnesení: schváleno
9. Diskuse
Slova se ujal starosta obce a seznámil přítomné o stavu spáleniště po čarodějnicích. 
Dobrovolní hasiči vybrali kovové části a bagr rozhrnul zbylou hromadu po louce. 
Dále bude ještě místo dočištěno od zbytků dřeva. A místo bude ještě bude znovu 
upraveno. Z řad občanů zazněl dotaz, proč není ve Zpravodaji třeba blahopřání 
k narozeninám, nebo informace o narozených nových občanech, nebo úmrtí. 
Starosta obce informoval, že je to hlavně vše o GDPR a o souhlasu dotyčných lidí. 
Také zaznělo pozvání do místní knihovny na prohlédnutí nové knihy fotografií 
z Lejšovky.
10. Závěr
 Na závěr zasedání starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání.
 
                                      
                                           Zapsala: Hana Haftová …........…………….

                                            Zápis ověřili: Martin Jílek …………………….

                                                                      Michal Reich ……………………..

                                           Starosta: Jan Šlesingr ……………………...

Vyvěšeno:                                                                      Sejmuto:


